
Van: Inwoner Hillegom (geanonimiseerd door de griffie) 
Verzonden: maandag 22 mei 2023 16:07 
Onderwerp: Geen woningbouw op trapveldje naast basisschool De Giraf 
 
Betreft team Planvorming van HLTsamen.  
Registratie Z-22-273701 
 
Geachte gemeenteraad, commissieleden en andere betrokkenen, 
 
Op 16 november 2022 heeft u ons gemaild dat onze petitie  “Geen woningbouw op trapveldje naast 
basisschool De Giraf” ter afhandeling is voorgelegd aan team Planvorming van de werkorganisatie 
HTLsamen. 
Op dinsdag 9 mei 2023 heeft De Giraf een inloopavond georganiseerd met als doel de visie van de 
school omtrent de nieuwbouw te delen met omwonenden. 
 
Op deze avond is een conceptplan gepresenteerd van betreffende nieuwbouw.  Er werd aangegeven 
dat het bouwplan van de school met sporthal mogelijk “een metertje meer of minder” nodig heeft. 
De stippellijn kan dus wat meer naar links of naar rechts (richting trapveldje) verschuiven.  
 
Betreffende avond heeft weliswaar een goed beeld gegeven van de nieuwbouwplannen van de Giraf, 
maar heeft de onrust zeker niet weggenomen. Op de avond ontstond zelfs een enigszins aanvallige 
sfeer. 
Reden hiervan is het feit dat gemeente geen enkele duidelijkheid zegt te kunnen geven over de 
plannen van de resterende ruimte, dus speelterrein inclusief trapveldje. 
Omwonenden gaven die avond duidelijk aan dat meedenken met de planvorming onmogelijk is als 
gemeente geen duidelijkheid geeft over de verdere invulling van het gedeelte naast de Giraf. 
 
De Giraf gaf aan dat informatie delen slechts kan voor het gedeelte van de school en verwijst voor 
het overige naar de gemeente.  
De gemeente verwijst naar de Giraf omdat de bouwplannen nog niet klaar zijn en dus niet in beeld is 
hoeveel ruimte er naast de school beschikbaar komt.  Gevolg is dat omwonenden in het ongewisse 
blijven tot eind 2023. 
 
Wij willen dat de Gemeente en de Stichting Sophia Scholen het terrein als geheel plan beschouwd. 
Door het gepresenteerde nieuwbouwplan Basisschool De Giraf is het bouwvlak gewijzigd, waardoor 
ook het bestemmingsplan (omgevingsplan) moet worden gewijzigd. 
De onrust kan eenvoudig worden weggenomen: doe een principe -uitspraak over deze ruimte: 
 

- Er worden geen woningen gebouwd 
- De vrijkomende ruimte wordt volledig gebruikt als speelterrein, inclusief trapveldje 

 
Dat nu nog niet duidelijk is hoe groot het speelterrein dan precies kan worden is geen issue.  
 
Kunnen wij hierop op korte termijn uw standpunt vernemen? 
 
Vertrouwend op een vruchtbare samenwerking. 
 
Inwoner Hillegom 


